



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER  
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

SÉANCE ORDINAIRE  
DU  
CONSEIL DES COMMISSAIRES  
Le 22 novembre 2023

AVIS est par la présente donné qu'en raison de la situation exceptionnelle causée par la grève du Front commun, la SÉANCE ORDINAIRE du conseil des commissaires de la Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier qui devait se tenir le **mercredi 22 novembre 2023** dans la salle de conseil au centre administratif, 235, montée Lesage, Rosemère (Québec) **est annulée**.

Fait à Rosemère (Québec)  
Le 17 novembre 2023  
Giovanna Ortona, Secrétaire générale par intérim



REGULAR MEETING  
OF THE  
COUNCIL OF COMMISSIONERS  
November 22, 2023

NOTICE is hereby given that, due to the exceptional situation caused by the Common Front strike, the REGULAR MEETING of the Council of Commissioners of the Sir Wilfrid Laurier School Board scheduled for **Wednesday, November 22, 2023** in the Boardroom of the Administration Centre located at 235, montée Lesage, Rosemère (Québec) has been **cancelled**.

Given at Rosemère (Québec)  
November 17, 2023  
Giovanna Ortona, Interim Secretary General



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER  
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

SÉANCE ORDINAIRE  
DU  
COMITÉ EXÉCUTIF  
Le 22 novembre 2023

AVIS est par la présente donné qu'en raison de la situation exceptionnelle causée par la grève du Front commun, la SÉANCE ORDINAIRE du Comité exécutif de la Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier qui devait se tenir le **mercredi 22 novembre 2023** dans la salle de conseil au centre administratif, 235, montée Lesage, Rosemère (Québec) **est annulée**.

Fait à Rosemère (Québec)  
Le 17 novembre 2023  
Giovanna Ortona, Secrétaire générale par intérim



REGULAR MEETING  
OF THE  
EXECUTIVE COMMITTEE  
November 22, 2023

NOTICE is hereby given that due to the exceptional situation caused by the strike of the Common Front, the REGULAR MEETING of the Executive Committee of the Sir Wilfrid Laurier School Board scheduled for **Wednesday, November 22, 2023**, in the Boardroom of the Administration Centre located at 235, montée Lesage, Rosemère (Québec) has been **cancelled**.

Given at Rosemère (Québec)  
November 17, 2023  
Giovanna Ortona, Interim Secretary General